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Ministar gospodarstva i održivog razvoja Damir Habijan te varaždinski župan Anđelko 

Stričak tijekom službenog posjeta Grupi Vindija obišli su postrojenje Vindija Vivis te održali 

radni sastanak s vodstvom varaždinske kompanije. 

Tijekom posjeta razgovaralo se o daljnjem unaprjeđenju konkurentnosti i održivog razvoja 

domaće prehrambene industrije te Vindije koja zapošljava više od 4200 ljudi i posluje na 

brojnim stranim tržištima kao jedan od značajnijih hrvatskih izvoznika.

-Ovaj posjet pružio mi je priliku da saznam više o filozofiji poslovanja, inovativnom pristupu

te visokim standardima Vindije, našeg diva prehrambene industrije. Impozantni pogoni, 

ulaganje u najnovije tehnologije te moderan pristup tradicionalnim vrijednostima garancija 

su kvalitete proizvoda prepoznatih među hrvatskim, ali i potrošačima susjednih zemalja 

koji Vindiju postavljaju na sam vrh prehrambenih proizvođača u Europi. Vlada Republike 

Hrvatske prepoznaje i podupire inovativne i hrabre poslovne iskorake Vindije te će 

nastaviti biti dobar partner industriji velikog potencijala - izjavio je Habijan.



U sklopu radnog sastanka, uz detaljnije upoznavanje s aktivnostima i planovima razvoja 

Vindije, poseban naglasak bio je na unaprjeđenju međusobne suradnje te podrške 

prehrambenoj industriji u Hrvatskoj. Ujedno, prezentirani su ključni izazovi te prilike koji se 

nalaze pred kompanijom.

-Troškovni poremećaji, ali i novi zahtjevi koji će proizaći iz regulativa koje se tiču 

dekarbonizacije i održivosti industrijske proizvodnje, bitno će utjecati na konkurentnost 

proizvodnje i zadržavanje zaposlenosti radnika Grupe te više od 1000 kooperanata. Nama 

kao Grupi neophodna je podrška i dostupnost sredstava iz fondova koji su namijenjeni za 

takva unapređenja, no kao veliko poduzeće učestalo smo isključeni kroz uvjete za 

kandidiranje za sredstva - istaknuo je Nenad Klepač, predsjednik Uprave Vindije.

Grupa Vindija, kao jedan od najznačajnijih poslovnih i proizvodnih sustava u Varaždinu i 

Varaždinskoj županiji, u svojem je poslovanju posebno usmjerena na poticanje lokalnog 

gospodarstva, kroz razgranat sustav kooperanata te razvijanje novih proizvodnih pogona 

upravo na tom području. Značaj kompanije komentirao je i varaždinski župan Anđelo 

Stričak.

-Drago mi je da je ministar Habijan u mjesec dana već drugi puta službeno posjetio 

Varaždinsku županiju što samo govori o tome koliko mu je stalo do svega onoga što se 

ovdje radi. Nakon potpisivanja ugovora o zbrinjavanju bala, te izuzetno dobrog sastanka s 

gospodarstvenicima i poduzetnicima, ministar je obišao i poslovni sustav Vindija, najveću 

prehrambenu tvrtku u Hrvatskoj, koja je danas u nacionalnim i regionalnim razmjerima 

sinonim za kvalitetu, kontinuitet i višedesetljetnu tradiciju, a uz sve to konstantno radi na 

očuvanju domaće poljoprivredne i prehrambene proizvodnje - rekao je Stričak.

Ministar gospodarstva upoznat je, između ostalog, i s proizvodnim procesom Vindijinog 

asortimana mlijeka i mliječnih proizvoda, za koji je prošle godine Grupa Vindija od strane 

ministarstva poljoprivredne dobila certifikat Nacionalnog sustava kvalitete naziva 

„Dokazana kvaliteta Hrvatska“. Navedena oznaka nalazi se na 62 proizvoda iz Vindijinog 

asortimana mlijeka i mliječnih proizvoda čime je varaždinski prehrambeni div postao prva 

domaća kompanija koja je za mlijeko i mliječne proizvode ostvarila ovu potvrdu kvalitete, 

ekološke prihvatljivosti i stopostotnog hrvatskog porijekla. Ovo priznanje kvalitete uslijedilo 



je nakon što je isti certifikat početkom prošle godine dobila i Koka d.d., vodeća peradarska 

kompanija u Hrvatskoj koja posluje u sastavu Vindije.

-Pozdravljamo posjetu ministra gospodarstva i održivog razvoja, što nam daje vjeru da 

ćemo s njim na čelu uspjet ostvariti još kvalitetniju suradnju s resornim ministarstvom. 

Vjerujemo kako ministar, i sam kao Varaždinac, prepoznaje napore Grupe ka 

kontinuiranom razvoju i težnji da zadržimo mjesto tržišnog lidera. Također, otvoreni smo za

jaču suradnji s ministarstvom poljoprivrede na pojedinim projektima od važnosti za Koku, a

koji su u nadležnosti oba navedena ministarstva. Cilj nam je podići energetsku učinkovitost

putem EU fondova, a ministarstva su nam u tom važan partner - zaključio je Stjepan 

Sabljak, predsjednik Uprave Koke.


